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Informatiebijeenkomst Voorthuizen 4 oktober 2010

Reacties Voorthuizen Reactie gemeente

* Op het Smidsplein / Bunckmanplein zou meer groen toegepast moeten 

worden. Mogelijk kan kermis worden verplaatst naar Knolleveld of 

Oranjevereniging.

In het plan is opgenomen dat bij eventuele herinrichting bomen ingepast 

zouden moeten worden

* Behouden groen aan Koninginnelaan van belang Groen niet opgenomen in structuur. Behoud groenelementen in 

centrumgebied in algemeen wel aangehaald

* De gevel van de Nederlands Gereformeerde kerk aan het Smidsplein 

bekleden met groen, bakken plaatsen

Dit is niet opgenomen in het groenstructuurplan. Dit vraagt om specifieke 

inrichting en afstemming

* Multifunctioneel veld (Knolleveld)  t.b.v. circus, volleybal e.d. is van grote 

recreatieve waarde. Opnemen in groenstructuurplan

Dit veld is als element in de groenstructuur opgenomen

* Uit parkzone Wikselaar is meer te halen De mogelijkheden die dit park biedt zijn opgenomen in het plan. In een 

(her)inrichtingsplan 

* Groene entrees als poort naar de Veluwe realiseren, rotondes met een 

groenere inrichting kunnen hier een bijdrage aan leveren

Rotondes zijn als onderdeel van de groenstructuur aangehaald. Behoud 

van deze elementen is van belang.

* Meer groen en bomen in de nieuwbouwprojecten (o.a. omgeving 

Wikselaarseweg)

In de visie zijn de uitgangspunten van de gemeente opgenomen. 

Doelstelling is altijd een aantrekkelijke wijk te realiseren waarin groen een 

plaats krijgt. Exacte oppervlaktes en aantallen zijn niet opgenomen, omdat 

dit altijd afhankelijk is de locatie en de omgeving.

* Water parkzone zicht opnemen Is opgenomen

* Plaatsen bomen op speelplaats Bakkersweg / G.H. Roeterdinkstraat t.b.v. 

beschaduwing / beschutting

Dit is niet als maatregel opgenomen in het groenstructuurplan. De 

gemeente neemt dit wel mee bij eventuele herinrichting / renovatie

* Wandelroute langs Hoevelakensebeek Deze route is gedeeltelijk aanwezig en krijgt ook in het nieuwe plan een 

plek

* In het Johannabos staat nu veel braam. Beheer aanpassen Beheermaatregel niet opgenomen in het groenstructuurplan. De gemeente 

neemt dit mee bij aanpassing beheerplannen

* In de hoofdstraat meer bomen inbrengen, bijvoorbeeld voor Casa Nostra Boomgroepen zijn opgenomen in plan

* Groen bij Gedenksteen behouden Niet specifiek opgenomen

* Als rondweg er ligt, meer groen in Hoofdstraat (hekken vervangen door groen) Dit is opgenomen in het plan. Herinrichting van de weg als totaal is dan wel 

noodzakelijk

* Voor sporthal De Voorde bomen planten Deze maatregel is niet opgenomen in het plan



Reacties De Glind Reactie gemeente

* Er is een document De Glind naar 2020. Hierin is ook aandacht voor de 

groene uitstraling van de kern. Het opnemen van bepaalde velden / structuren 

mag in/uitbreiding van de kern en nieuwbouw van de stichting echter niet in de 

weg staan. De groene uitstraling dient uiteraard behouden te blijven.

In het groenstructuurplan is specifiek aandacht gegeven aan het specifieke 

karakter van De Glind, de kwaliteiten van de groenstructuur en de 

ontwikkelingsmogelijkheden

* De rol van de Rudolphstichting als eigenaar / beheerder van groen in deze 

kern opnemen

De rol van de Rudolphstichting is opgenomen

* Langs een deel van de Postweg staan al gemeentelijke bomen, willen we hier 

een dubbele rij. Langs een ander deel staan bomen van de Rudolphstichting.

Het realiseren van een doorgaande structuur blijft het streven. Bij de 

ontwikkelingen van een nieuwe structuur wordt uiteraard rekening 

gehouden met bestaande structuren / bomen

* Deel aangegeven rij staat buiten gemeentegrens, niet opnemen Bomen buiten gemeentegrens zijn verwijderd

Reacties Terschuur Reactie gemeente

* Groen plaatsen ter afscherming van geluidsscherm langs A1 Dit voorstel is opgenomen in het groenstructuurplan

* Bomenrij aan Van de Bleekstraat ter hoogte van sportpark doortrekken tot aan 

Hoevelakenseweg (bomen in plantsoen)

Ruimte ontbreekt voor bomen

* Bomenrij aan Van de Bleekstraat vanaf jeu de boulesbaan doortrekken tot aan 

Hoevelakenseweg 

Opgenomen in gewenste structuur

* Groenstructuur rond sportpark aangeven als landschappelijk groen, geen 

bomenrijen. Beplanting is gedeeltelijk vernield door stormschade.

Dit is gewijzigd in de tekening

Reactie Zwartebroek Reactie gemeente

* Afstemming zoeken met natuurmonumenten over mogelijkheden recreatieve 

route vanaf noordelijke rand kern naar eigendommen natuurmonumenten

De mogelijkheden voor routes zijn in het plan opgenomen. Specifieke 

afstemming over de mogelijkheden heeft nog niet plaats gevonden.



Informatiebijeenkomst Kootwijkerbroek 5 oktober 2010

Reacties Kootwijkerbroek Reactie gemeente

* Het stedenbouwkundige plan / toekomstig groen Puurveen op hoofdlijnen 

opnemen

Dit plan is opgenomen in het groenstructuurplan

* Pleintje aan Drieënhuizerweg / Veluweweg niet juist. Rond aanwezige 

parkeerplekje geen structuur aanbrengen maar doorzicht naar open 

landschap behouden.

Structuur is verwijderd. Zicht op het landschap is gewenst

* Ontwikkeling nieuwe school nabij Kulturhus afstemmen met groene 

inrichting / landschappelijke rand en watergang

In het plan wordt het belang van de inrichting van deze nieuwe rand 

aangehaald en de relatie met het landelijk gebied gelegd. De exacte 

inrichting wordt bij de uitwerking van het nieuwbouwplan gemaakt.

* De route aan de noordzijde (Wallenborchpad) juist intekenen en 

uitbreiden aan oostzijde kern

Noordelijk deel opgenomen, oostelijk deel wordt in tekst vermeld

* Langs de Veluweweg staan al enkele eiken. Deze structuur kan als basis 

dienen voor de rest van de weg

In het plan is een structuur voorgesteld. Realisaite is mede afhankelijk van 

andere maatregelen langs deze weg

* Alleen bomen planten wanneer voldoende ruimte beschikbaar is Hier is in het plan rekening mee gehouden

Reacties Stroe Reactie gemeente

* Langs Tolnegenweg is weinig ruimte beschikbaar. Doorgaande 

laanstructuur is niet mogelijk. Met solitaire bomen (ook bij particulieren) en 

hagen zou wel het groenbeeld versterkt kunnen worden.

Voorstel is om enkele individuele bomen te plaatsen langs deze weg

* Mogelijkheden bekijken om langs snelweg met groene afscheiding iets te 

doen aan geluidshinder en de snelweg aan het gezicht te onttrekken

Een voorstel tot het beplanten van het talud van de A1 is opgenomen. De 

gemeente gaat hierover in gesprek met Rijkswaterstaat

Reactie Kootwijk Reactie gemeente

* Bekijken exacte locatie groen (bomen / landschappelijk groen) nabij 

gerealiseerde en nog te ontwikkelen nieuwbouw

De structuur die in het plan is opgenomen is afgestemd op de nieuwe 

situatie



Informatiebijeenkomst Barneveld 6 oktober 2010

Reacties Barneveld Reactie gemeente

* Uitwerking plan Veller opnemen in plan (o.a. groenstrook tussen wijken, 

nieuwe kerkgebouwen)

Deze elementen zijn opgenomen in het plan

* Nabij Barneveldse beek ter hoogte van Achterveldseweg is meer 

mogelijk met groen

In het groenstructuurplan zijn geen specifieke maatregelen opgenomen 

voor deze locatie. Bij eventuele ontwikkelingen groenstructuur 

Plantagelaan deze locatie accentueren.

* De Kleine Barneveldse beek op kaart aangeven als structuur (ook deel 

onder de grond)

Ondergrondse deel is niet op de kaart opgenomen. In het plan is in de 

tekst wel aangegeven dat dit boven de grond gehaald zou moeten worden

* Bij herontwikkeling Kapteijnstraat en omgeving groenstructuren langs 

hoofdontsluitingen meenemen

Voor Burgemeester Kuntzelaan is aanvulling boomstructuur opgenomen. 

Exacte uitwerking in inrichtingsplan

* Bij de ontwikkeling van de fietssnelweg langs het spoor door wijk Zuid III 

rekening houden met het groen dat momenteel aanwezig is. Behoud van 

groene beeld gewenst.

Groene randen zijn belangrijk aandachtspunt in het plan. Deze rand is niet 

specifiek aangehaald.

* Verzoek tot het planten van bomen op de pleinen in het centrum en bij de 

ingangen tot het centrum

Dit is opgenomen in het plan

* Kerkplein groener maken Dit is opgenomen in het plan

* Kan ik het groen naast H. Dunantlaan 2 tegen de garage kopen of in 

bruikleen krijgen. Dit stuk wordt nu al 37 a 38 jaar door mij onderhouden 

(verjaring). Als de gemeente dit nodig heeft kan ze dit meteen weer terug 

krijgen

Dit is een specifieke vraag. De gemeente neemt hierover contact met u op.

* Het groen voor de garageboxen op de hoek Alb. Schweitzerlaan / H. 

Dunantlaan zo laten. Hierover is overleg geweest met alle 5 de 

garagegebruikers. Dit groen wordt tot nu toe 1x per jaar afgevlakt.

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* Nagaan Amerikaanse eiken Vliegersvelderlaan 4 + 6, bomen snoeien en 

bekijken wortelgroei . De heesters niet vervangen door gras. Daar waar 

nu gras is worden al regelmatig auto's geplaatst voor laden en lossen. 

Het groen op de hoek Vliegersvelderlaan - A. Sweitzerlaan wordt al 38 

jaar bijgehouden door aanwonende.

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* Het structuurplan ziet er goed uit en lijkt fraai, echter, hoe gaat de 

gemeente om met de grotere kosten die in dit plan zijn meegenomen. Is 

er in de toekomst voldoende budget?

In dit plan wordt een wensbeeld van de groenstructuur gegeven. De exacte 

invulling en de termijn waarbinnen bepaalde structuren worden 

gerealiseerd is inderdaad afhankelijk van de finaciële middelen. Het 

gewenste beeld is altijd het uitgangspunt. 



* Positief dat groenstructuurplan wordt opgesteld. Meenemen dat op het 

Raadhuisplein bomen worden geplant.

Dit is opgenomen in het plan

* Ik ben groot voorstander van het herstel van de 

"oorspronkelijke"/"verborgen" Kleine Barneveldse beek

In plan is dit aangehaald als mogelijkheid

* De groenstructuur rond het Gowthorpeplein staat (onterecht) niet op de 

kaarten

De groenstructuur heeft hier niet de overhand, aangezien de auto's 

dominant aanwezig zijn. Aanvulling van extra bomen op pleinen in het 

centrum is meegenomen in het plan.

* Solitaire / monumentale bomen zouden een aanwinst zijn voor de kern 

Barneveld

In het plan is opgenomen dat bij aanplant van nieuwe bomen altijd een 

geschikte groeiplaats gerealiseerd dient te worden die bomen de 

mogelijkheid biedt om uit te groeien. 

* Het bosje bij het Schaffelaartheater tussen het schooltje en de 

Bouwheerstraat tegenover de Bijeberg als bosje laten bestaan. Ook 

onderhouden graag. Is belangrijk voor het zicht op de Bijeberg (hoge 

gebouwen) en het uitzicht vanuit de appartementen. Ook het zicht vanaf 

het plein voor het Schaffelaartheater

Het groen zuidelijk van het Schaffelaartheater is opgenomen in de 

wijkstructuur. 

* Is het mogelijk het doorgaande verkeer op de Bouwheerstraat te 

beperken? Het verkeer geeft heel veel geluidsoverlast (ook 's avonds en 

's morgens vroeg).

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* In het mogelijk bij het aanpakken van asfalt eventueel open asfalt te 

leggen zodat de geluidsoverlast beperkt wordt. 

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan


